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نماینده ولی فقیه در خوزستان خطاب به مسئولان :
سفره ی مردم تنگ شده است

نماینده ولی فقیه در خوزستان گفت: آنچه در آغاز چهل وسومین 
سالگرد پیروزی انقلاب از مسئولان انتظار می رود این است که 
برنامه ریزی جامعی داشته باشند تا مشکلات مردم یکی پس از 

دیگری حل شود.
حجت الاسلام سید عبدالنبی موسوی فرد، نماینده ولی فقیه 
جمهوری  مقدس  نظام  دشمنان  کرد:  اظهار  خوزستان  در 
سالگی  چهل  شما  اینکه  بر  مبنی  داشتند  طرحی  اسلامی 
انقلاب را نخواهید دید اما الحمدا… در چهل ساله ی دوم 
اهل بیت  و  متعال  خدای  عنایت  با  جز  این  و  گرفتیم  قرار 

میسر نشد.
وی افزود: اگر بیماری کرونا اجازه میداد امسال نیز شاهد حضور 

گسترده مردم در ۲۲ بهمن می شدیم.
نماینده ولی فقیه در خوزستان در تشریح پیام ۲۲ بهمن عنوان 

کرد: پیروزی انقلاب پیام بسیار خوبی به داخل و خارج دارد.
موسوی فرد گفت: پیام مهم نسبت به خارج کشور این است که 
مردمی که خودشان انقلاب کردند تا آخر پای انقلاب ایستادند 
و هرگز به هیچ یاوه گویی اجازه نخواهند داد که نگاه طمعی به 

کشور بکند.
وی افزود: یک پیام همیشگی نیز به مسئولان و درون انقلاب 
دارد که ما مردم به تکلیف خود عمل کنیم، مسئولان نیز به 

تکلیف خود عمل کنند.
تکلیف مسئولان،  بیان کرد:  در خوزستان  فقیه  ولی  نماینده 
تلاش و خدمت به مردم در حالی است که شرایط سخت شده 
و مردم مشکل معیشتی دارند و سفره ی برخی تنگ شده است.

وی افزود: به همین دلیل آنچه در آغاز چهل وسومین سالگرد 
پیروزی انقلاب از مسوولین انتظار می رود که برنامه ریزی جامعی 

داشته باشند تا مشکلات مردم یکی پس از دیگری حل شود.

وزیر صمت در خوزستان :
شرايط حضور سرمايه گذاران خارجي

 با شرايط فعلی بهتر می شود
وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه اگر صنعت فولاد، 
پتروشیمی و صادرات نبود، در دوران تحریم با مشکلاتی روبه رو 
می شدیم، گفت: قطعا با شرایط جدیدی که ایجاد شده، حضور 

 سرمایه گذاران خارجی را در کشور خواهیم داشت.
علیرضا رزم حسینی در آیین افتتاح فاز اول کارخانه پارس کیمیا 
کلر خوزستان که دیروز برگزار شد اظهار کرد: اجرای این پروژه 
منطبق با بند ۱۳ و ۱۹ سیاست اقتصاد مقاومتی است. در این 
و  صنعتی  افزوده  ارزش  صنایع،  حوزه  در  فعالیت  به  بند،  دو 
صادرات کالاها اشاره شده است که خوشبختانه سرمایه گذاران با 
روش های به روز موفق شدند در این زمینه اقدام و پارک کلر را 

با فناوری خوبی ایجاد کنند.
وی افزود: سیاست وزارت صمت در حوزه صنعتی، افزایش ارزش 

افزوده صنعتی است و باید ارزش افزوده صادرات افزایش یابد.
رزم حسینی گفت: تاکنون در سراسر کشور یک هزار و ۲۰۰ 
پروژه که در کارخانجات، نیمه فعال و یا نیمه تعطیل شده بودند، 
در حال اجرا هستند که ۴۷ کارخانه از این تعداد در خوزستان 

قرار دارند.
وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: علی رغم تحریم ها، اکثر 
کارخانجات در دو سه شیفت کار می کنند و مدیریت در حوزه 
ثبت سفارش موجب شده ساخت داخل کارخانجات، دستاورد 

بزرگی در دوران تحریم باشد.
وی افزود: اگر صنعت فولاد، پتروشیمی و صادرات نبود، در دوران 

تحریم با مشکلاتی روبه رو می شدیم.
رزم حسینی بیان کرد: قطعا با شرایط جدیدی که ایجاد شده، 

حضور  سرمایه گذاران خارجی را در کشور خواهیم داشت.
امید به کارآفرینی،  از شاخصه های  وی تصریح کرد: یکی 
تاسیس  گواهی  صدور  کشور،  اقتصاد  و  اشتغال  زندگی، 

واحدهای صنعتی – تولیدی است.

فرماندار دشت آزادگان :
دعا مي كرديم باران نبارد

انسانی دانست و  سیلاوی انقلاب اسلامی را مطابق فطرت 
گفت: اساس کار نظام جمهوری اسلامی خدمت به مردم است.

حمید سیلاوی فرماندار دشت آزادگان در حاشیه مراسم نواختن 
زنگ انقلاب در مدارس این شهرستان به مناسبت آغاز دهه فجر 
و چهل و یکمین سالگرد پیروزی انقلاب گفت: مطابق با فطرت 

انسانی پیروزی انقلاب اسلامی نیز شکل گرفت.
وي با بیان اینکه همه فاکتور های مترتب بر انقلاب بر فضایل 
انسانی وجود دارد، افزود: با وجود مردم انقلابی و ولایتمدار ایران 
و دشت آزادگان این انقلاب را به دست حضرت مهدی )عج( 

تحویل می دهیم و امیدواریم از سربازان ایشان باشیم.
سیلاوی در ادامه به مشکلات و معضلات شهرستان اشاره کرد 
و اظهار داشت: وظیفه دولت و نظام جمهوری اسلامی و همه 
مسئولان خدمت رسانی به مردمی است که از پیش از پیروزی 
انقلاب با فداکاری ها و جانفشانی برای حفظ و صیانت از این 

نظام مقدس قطره قطره خون خود را هدیه دادند.
فرماندار دشت آزادگان ادامه داد: می دانیم که بسیاری از کار هایی 
که وظیفه مسئولان است، مردم پیشقدم شده اند و از آن جمله 
می توان به همکاری و کمک رسانی در زمینه دفع آب های 
سطحی و رفع آبگرفتگی ها اشاره کرد که با همت اقشار مختلف 
مردم، بسیجیان، گروه های جهادی و ... بخشی از مشکل رفع 
شد و شهروندان آسیب دیده از آبگرفتگی ها به زندگی عادی 
بازگشتند. نماینده دولت در دشت آزادگان بحث فاضلاب را یکی 
از دغدغه های مهم مردم دانست و تصریح کرد: بطوریکه بجای 
دعا کردن برای بارش باران و رحمت الهی، از خدا می خواستیم 
باران نبارد و مشکلات مردم دوچندان نشود، ولی با توجه به 
پیگیری های و متعدد و مستمر از سوی دستگاه های اجرایی از 
جمله؛ آب و فاضلاب، نماینده مردم در مجلس، رئیس مرکز 
بهداشت شهرستان و ... تلاش کردیم زیرساخت های لازم را 
به وجود مشکلاتی در زمینه های عمرانی  احداث کنیم. وي 
اشاره کرد و بیان داشت: همه تلاش خود را برای رفع مشکلات 
سوسنگرد، بستان و... به کار گرفته ایم، البته توانستیم طی هفته 
گذشته براساس ماده ۵۶ قانون بودجه، ۲۰۰ میلیارد تومان برای 
دفع فاضلاب سوسنگرد و بستان اختصاص دهیم و ان شاءا... 
قرارداد های لازم طی ماه های آینده با بانک پاسارگاد به عنوان 

بانک عامل منعقد خواهد شد.

شهردار منطقه یک اهواز :
شهر آذين بندي شده است

منطقه یک شهرداری اهواز با آذین بندی میادین و خیابانها به 
استقبال دهه فجر رفت. 

شهردار منطقه یک گفت: این منطقه با آذین بندی میادین و 
خیابانها و سایت اداری به استقبال دهه مبارک فجر رفت.

یاسین کاوه پور مدیر منطقه ضمن اعلام این خبر افزود: این 
شهرداری در آستانه دهه مبارک فجر و آغاز چهل و دومین 
سالروز پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی با آذین بندی خیابان 
ها، معابر شهری به استقبال دهه ی فجر رفته تا تجدید پیمانی 

دوباره با بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی کنند.
و  تدارکات لازم  با  منطقه یک  اینکه شهرداری  بیان  با  وی 
تلاش شبانه روزی در پی بهترین فضاسازی سطح شهر در 
ایام پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی است گفت: امسال تمام 
میادین، بلوارها و خیابانهای سطح منطقه و سایت اداری آذین 
بندی و چراغانی شده است. کاوه پور ادامه داد: هدف از انجام 
این عملیات جلوه بخشی هر چه بیشتر به هویت ملی و میهنی 
در ایام پیروزي ارزشمند نظام ما در دهه فجر و همچنین ایجاد 

شور و نشاط در بین مردم می باشد.

مدیرکل تامین اجتماعی خوزستان :
بايد خادم مردم باشیم

شهدا کاری حسینی کردند و این وظیفه ماست که کاری زینبی 
کنیم و برای زینبی بودن باید خادم مردم باشیم.

به مناسبت آغاز دهه مبارک فجر کارکنان اداره کل و مدیریت 
درمان تأمین اجتماعی استان خوزستان با حضور در گلزار شهدا  
و غبار روبی و گل افشانی مزار شهدا با آرمانهای بنیان گذار 

انقلاب اسلامی تجدید میثاق کردند. 
سیدمحمد مرعشی مدیر کل تأمین اجتماعی استان خوزستان 
گفت: امروز آمده ایم تا بار دیگر با شهدا و آرمان های انقلاب 
آرامش  و  امنیت  زیرا  باشیم  داشته  دوباره  میثاقی  اسلامی 
امروزمان را مدیون شهدای انقلاب، هشت سال دفاع مقدس 
و مدافعان حرم هستیم که با نثار خون خود، نهال انقلاب را 
آبیاری کردند. شهدا با نثار خون خود کاری حسینی کردند و 
این وظیفه ماست که کاری زینبی کنیم و برای زینبی بودن 

باید خادم مردم باشیم.

مدیرعامل توزیع نیروی برق خوزستان :
۱۵ روستاي انديکا برق دار می شوند

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق خوزستان گفت: پروژه های 
برق رسانی به روستاهای فاقد برق شهرستان اندیکا به بهره 

برداری رسید.
به  رسانی  برق  های  پروژه  افتتاح  به  اشاره  با  خدری  علی 
روستاهای بهمن آباد شیرین آب، دره گچی، چال منار، آب آلما، 
آب چنار و تنگستان، گفت: شهرستان اندیکا دارای بیشترین 
روستا در بین شهرهای استان است که امروز ۶ روستا با اعتباری 

بالغ بر ۵۰ میلیارد ریال برق رسانی شد. 
از لحاظ سرعت اجرای پروژه  این روستاها   افزود:  خدری 
رکورددار حدود ۴۰ روز از طراحی تا اجرای شبکه زمان برده 
است. از دو ترانسفورماتور ۵۰KWA استفاده، و حدود ۴ 

کیلومتر خط فشار متوسط احداث شده است.
وی با اشاره به مزیت گردشگری این روستاها عنوان کرد: تا 
انتهای سال مجموعا ۱۵ روستا با اعتباری بالغ بر ۱۵۰میلیارد 
ریال در حوزه شهرستان اندیکا از نعمت برق برخوردار خواهند 

شد و این یک رکورد است.
مدیرعامل شرکت توزبع نیروی برق خوزستان اضافه کرد: از 
دیگر اقدامات انجام شده برای عشایر کوچرو استان؛ خرید و 
در اختیار قرار دادن ۸۰۰ دستگاه سامانه فتوولتاژی قابل حمل 
است که خرید این دستگاه ها در حال انجام است، تا پایان سال 

تعدادی تهیه و در اختیار عشایر قرار داده می شود.
ریال  میلیارد  آن ۸۰  اعتبار  اینکه  بیان  با  مسئول  مقام  این 
دستگاه ها  این  از  کدام  هزینه هر  از  درصد  ده  است، گفت: 
را عشایر و مابقی آن را شرکت توزیع نیروی برق خوزستان 

پرداخت خواهد کرد. 
 خدری افزود: اجرای این طرح برای کل استان است اما به 
جهت اینکه بیشترین عشایر در شهرستانهای لالی و اندیکا 
ساکن هستند، ۵۰ درصد از این سامانه ها در اختیار مردم منطقه 

لالی و اندیکا قرار خواهند گرفت.
برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل  و  مدیره  هیات  رئیس 
خوزستان در خصوص برنامه های سال آینده شرکت توزیع 
نیروی برق خوزستان گفت: ۱۵ روستا از شهرستان اندیکا را 

شناسایی کردیم که سال آینده برق رسانی می شوند.  

مدیرعامل برق منطقه ای خوزستان :
روند شکل گیری ارجان بهبهان

 تسريع مي يابد
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با حضور در بهبهان، 
روند شکل گیری و راه اندازی امور بهره برداری ناحیه جدید 

ارجان در این شهرستان را تسریع کرد.
محمود دشت بزرگ مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
به همراه محمدطلا مظلومی نماینده مردم بهبهان در مجلس 
شورای اسلامی، زمانی فرماندار این شهرستان و بهادری شهردار 
بهبهان از مکان های منتخب جهت سایت اداری موقت ناحیه 
ارجان بازدید و در جریان روند راه اندازی ناحیه تازه تاسیس 

ارجان قرار گرفتند.
در ادامه این سفر مشکلات حوزه انتقال نیرو این شهرستان 
از جمله رفع ضعف ولتاژ در شهر بهبهان و تشان بررسی و 
بر لزوم وارد مدار شدن پست لیکک بهمئی تا تابستان سال 

آینده تاکید شد.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان و هیئت همراه 
همچنین از ایستگاه های برق شاهد و ولایت این شهرستان 
بازدید کردند و بر رفع مشکلات ایستگاه های نیمه تمام شاهد، 
ولایت و ارجان تاکید و پیگیری های لازم را در این زمینه 

انجام دادند.
همچنین در این سفر موانع احداث دکل های پست جدید اقبال 
در بلوار مرکزی جاده تازه تاسیس آرامستان بهبهان با حضور 
شهردار بهبهان بررسی و پیگیری ها و توافقات لازم انجام شد.

معاون اول رئیس جمهور :

نارضایتی در چهره خوزستانی ها به وضوح دیده می شود

وزیر نفت :

قبیله بازی خوزستانی ها به كشور آسیب وارد می كند!

غلامرضا شریعتی :  برای خوزستان باید فکر جداگانه ای شود

نماینده مردم شوشتر :

نمک كارخانه كلر از پشت سد گتوند تامین می شود

معاون اول رئیس جمهور گفت: در قانون اساسی، 
از آزادی مردم به عنوان یک گوهر گران بها یاد 
شده است؛ به هیچ بهانه ای نمی شود آزادی مردم 
را محدود کرد و مانع آزادی مردم شد و حتی به 

بهانه امنیت نمی توان این کار را انجام داد.
اقتصاد  شورای  جلسه  در  جهانگیری  اسحاق 
اظهار  فجر  رسیدن دهه  فرا  تبریک  با  مقاومتی 
کرد: امیدوارم بتوانیم آرمان های انقلاب اسلامی 
را در راستای سه شعار اصلی "استقلال، آزادی 
در  کشور  و  کنیم  محقق  اسلامی"  جمهوری  و 

زمینه های مختلف روی پای خود بایستد.
به  آزادی مردم  از  اساسی،  قانون  افزود: در  وی 
به  است؛  شده  یاد  بها  گران  گوهر  یک  عنوان 
محدود  را  مردم  آزادی  نمی شود  بهانه ای  هیچ 
بهانه  به  حتی  و  شد  مردم  آزادی  مانع  و  کرد 
امنیت نمی توان این کار را انجام داد. جمهوریت 
نظام جایی است که مردم خط مشی اداره کشور 

را تعیین کنند.
معاون اول رئیس جمهور گفت: اگر در طول این 
می شویم  متوجه  شود،  انجام  ارزیابی  سال   ۴۰
که برای رسیدن به نقطه مطلوب فاصله زیادی 
جمهوری  توسط  زیادی  کارهای  البته  داریم. 
اسلامی انجام شده است اما به دلیل اینکه برای 
رسیدن به نقطه مطلوب فاصله زیادی داریم، فکر 
می کنیم اقدامات انجام شده، کم هستند و با زبان 

گویا آن ها را اعلام نمی کنیم.
ایجاد  فضایی  مواقعی،  در  کرد:  تصریح  وی 

از  کردن  صحبت  می شود  فکر  که  می شود 
و  نیست  دستاوردها خوب  و  انجام شده  کارهای 
مردم آمادگی پذیرش این صحبت ها را ندارند. در 
صورتی که گیری وجود دارد که ما به این نقطه 

رسیدیم و باید بررسی و اصلاح شود.
ویژگی  مهمترین  داد:  ادامه  جهانگیری 
فرصت های اقتصاد مقاومتی این است که مورد 
دستگاه های  و  سیاسی  جریانات  همه  اجماع 
به یک سری  اقتصاد  در بخش  است.  حکومتی 
داریم.  نیاز  پیشرفت  برای  اجماعی  سیاست های 
و  متفاوت  اجرایی  و  اقتصادی  مسائل  متاسفانه 
گاهی اوقات متضاد هستند و به جای اینکه برای 
امور کشور به هم کمک کنیم، کار را  پیشرفت 

خنثی می کنیم و امور کشور با منابع زیاد و صرف 
هزینه زیادی پیش می رود.

وی افزود: اعمال تحریم بر همه مردم فشار وارد 
کرد و بر اساس فشارهای ترامپ زندگی مردم در 
اعمال تحریم ها  با  سختی قرار گرفت. همزمان 
شاهد شیوع کرونا بودیم و فشار بیشتری به مردم 

وارد شد.
اعمال  کرد:  بیان  جمهور  رئیس  اول  معاون 
و  کرونا  شیوع  طبیعی،  بلایای  وقوع  تحریم، 
همچنین بیماری های مزمن اقتصادی که از قبل 
وجود داشته، فشار بر مردم را جدی کرد و به نظر 
می آمد نارضایتی در خوزستان بیشتر بوده است.

تمرکز  خصوص  این  در  باید  افزود:  وی 

و  فراوان  ظرفیت های  وجود  با  چرا  که  شود 
شاهد  خوزستان،  در  بزرگ  سرمایه گذاری های 
ماهشهر  شهرستان  در  هستیم.  مردم  نارضایتی 
بیشترین تعداد پتروشیمی وجود دارد اما در چهره 
این  به  نسبت  رضایتی  نمی شود  احساس  مردم 
سرمایه گذاری ها وجود داشته باشد. بنابراین باید 
نباید  اما  شود  مشخص  رضایت  عدم  این  علت 

پاسخ این سوالات در جلسات جستجو شود.
در  مسائل  سری  یک  کرد:  بیان  جهانگیری 
را رنج  خوزستان مانده است که مردم خوزستان 
می دهد و زمانی که می شنوند تصمیمی در مرکز 
خوزستان  مردم  دلخوری  و  رنج  به  شده،  گرفته 
بزرگ  کارهای  همه  وجود  با  می شود.  افزوده 
استان  روستاهای  برخی  شرب  آب  انجام شده، 
ممکن  افزود:  وی  است.  شده  مساله  خوزستان 
است در بسیاری از مناطق دیگر مساله آب شرب 
نداشته باشیم اما چرا تاکنون این مساله در چنین 
استان مهمی حل نشده است؟ وضعیت جمع آوری 
آب های سطحی نیز مساله خوزستان است. معاون 
اول رئیس جمهور بیان کرد: مساله مترو اهواز باید 
به سرعت حل شود. اهواز یکی از کلانشهرهای 
کشور است و در حال حاضر در همه کلانشهرها 
حال  در  سرعت  به  عمومی  نقل  و  حمل  بحث 
پیدا  گیر  اهواز،  در  مساله  این  اما  است  پیشرفت 
کرد. به نظر می رسد این مساله تا حد زیادی حل 
شده است؛ باید هرچه سریع تر پروژه به پیمانکار 

دیگری واگذار و کار اجرایی شود.

وزیر نفت با بیان اینکه در استان های نفت خیز و گازخیز درصدی 
از درآمد نفت به این استان ها تعلق می گیرد اما قانون به گونه ای 
تصویب شد که هیچ چیزی گیر این استان ها نیامد، گفت: دولت 
باید لایحه یا طرحی در خصوص اینکه درصدی از پول نفت برای 
اجرای طرح های ویژه در استان های نفت خیز اختصاص یابد، ارائه 
با  دیروز  مقاومتی که  اقتصاد  زنگنه در جلسه شورای  بیژن  دهد. 
برگزار  خوزستان  استانداری  در  جمهور  رئیس  اول  معاون  حضور 
اما  بزرگی شده  اظهار کرد: در خوزستان سرمایه گذاری های  شد، 
بسیار  است.  نبوده  تاثیرگذار  خوزستان  تحول  در  انتظارات،  طبق 
کمتر از این میزان در اصفهان سرمایه گذاری شده اما موثرتر بوده 
اصفهان  به  کشور  پول  همه  می کنند  فکر  همه  افزود:  است.وی 
رفته است در حالی که در خوزستان بسیار بیشتر هزینه شده است. 
استانی  برون  اهداف  با  سرمایه گذاری ها  این  می گویند  دوستان 
سرمایه گذاری  مثال  طور  به  نیست.  اینگونه  اما  است  انجام شده 
صنعت فولاد درخوزستان و اصفهان یکسان است اما پیوند فولاد 

با مجموعه اجتماعی در اصفهان بسیار قوی تر بوده است.
سومین  خوزستان  اما  نکند  باور  کسی  شاید  گفت:  نفت  وزیر 
این  در  سنگین  تجهیزات  بیشترین  و  است  کشور  ماشین ساز 
باید  استان خوزستان  مدیریت  تولید می شود.  در خوزستان  زمینه 
را شیرین  ذائقه مردم  این موارد  به گونه ای تلاش کند که طعم 
کند و اقتصاد این منطقه تاثیر جدی در بهبود زندگی و سطح رفاه 

عمومی مردم داشته باشد.
پایه  بر  خوزستان  استان  توسعه  تاریخ  طول  در  کرد:  بیان  زنگنه 
نفت  دلایلی،  به  اسلامی  انقلاب  از  بعد  است.  بوده  نفت  توسعه 
در حد نگه داشت کار کرده است تا در حد توسعه های بزرگ. تنها 
اخیرا به غرب کارون پرداخته شده است.وی افزود: باید به توسعه 
نفت کمک شود و همچنین منجر به توسعه استان شود. خوزستان 
عقب ماندگی هایی دارد که به صورت ساده قابل حل نیستند و باید 

دولت در این زمینه همت بزرگی داشته باشد.

وزیر نفت ادامه داد: در استان های نفت خیز و گازخیز درصدی از 
گونه ای  به  قانون  اما  می گیرد  تعلق  استان ها  این  به  نفت  درآمد 
تصویب شد که هیچ چیزی گیر این استان ها نیامد؛ در حالی که در 
هر جایی باید کاری با پول نفت انجام شده باشد. ابتدای انقلاب 
دادیم که  اختصاص  استان  به هر  را  نفت  پول  روز  اسلامی یک 

هنوز کارهای انجام شده آن مشخص هستند.
زنگنه گفت: دولت باید لایحه یا طرحی در خصوص اینکه درصدی 
نفت خیز  استان های  در  ویژه  اجرای طرح های  برای  نفت  پول  از 
اختصاص یابد، ارائه دهد. وی تصریح کرد: در حال حاضر در استان 
خوزستان مشکل وجود دارد. در دشت مشکل آب و فاضلاب وجود 
دارد؛ کی می خواهیم این مسائل را حل کنیم؟ باید مشکلات آب 
و فاضلاب خوزستان حل شود زیرا این وضعیت برای ما بد است. 
مشکل آب روستاها نیز باید حل شود و این مشکلات به صورت 

نقطه ای و لوکال قابل حل نیستند.
وزیر نفت بیان کرد: دستاورد سفر آقای جهانگیری برای خوزستان 
باید این باشد که در دولت لایحه ای تصویب شود که درصدی از 
پول نفت بدون آن دخالت ها به استان های نفت خیز پرداخت شود 

و با بودجه های دیگر قاطی نشود.
زنگنه بیان کرد: در حال حاضر طرح های زیادی از جمله طرح های 
نفتی  اجرا است. طرح های  تولید در خوزستان در حال  نگه داشت 
غرب کارون فعال هستند. ان.جی.ال ۳۲۰۰ در حال انجام است. 
پایانی  مراحل  در  نیز  مسجدسلیمان  پتروشیمی  خصوصی  بخش 

قرار دارد. پتروشیمی اندیمشک نیز از دیگر طرح ها است.
وی گفت: بازسازی تمام تاسیسات نفت باید انجام شود که انجام 

این کار به حدود ۷ تا ۸ میلیارد دلار نیاز دارد.
زنگنه با اشاره به بازدید از واحد بهره برداری اهواز یک گفت: این 
واحد ۶۰ سال پیش احداث شده، یعنی به موزه صنعتی تبدیل شده 

است اما اکنون در مدار است که باید در این زمینه اقدام شود.
وزیر نفت بیان کرد: خوزستان ظرفیت تولید لوله سازی و تولید ورق 

عریض را دارد. در حال حاضر ورق های عریض مورد نیاز کشور در 
خوزستان تولید می شود و دومین کارخانه آن نیز در خرمشهر قرار 
باید مورد توجه  دارد. حوزه های فنی و حرفه ای نیز در خوزستان 
قرار بگیرند زیرا دانشگاه های عادی و آزاد به درد کار در حوزه نفت 
نمی خورند بلکه باید کارهای فنی و حرفه ای آموزش داده شود. در 

این زمینه یک مرکز در سوسنگرد احداث خواهیم کرد.
پتروشیمی  پایین دستی  صنایع  راه اندازی  خصوص  در  گفت:  وی 
سرمایه گذاری های  هستیم  حاضر  حتی  و  ندارد  وجود  مشکلی 
اما باید  زیربنایی را در جایی که شهرک وجود دارد، انجام دهیم 

سرمایه گذار وجود داشته باشد.
زنگنه ادامه داد: کارخانه های نوآوری و مراکز نوآوری در خوزستان 
باید راه اندازی شوند. در گذشته در خوزستان در زمینه نفت، تنها 
دانشگاه نفت را داشتیم اما اکنون دانشگاه چمران نیز پرقدرت در 
حال فعالیت است و حتی جهاد دانشگاهی به نحوی در این زمینه 
در حال فعالیت است اما راه اندازی این مراکز نوآوری در خوزستان 
لازم است تا در بخش بالادستی نفت از این مراکز استفاده کنیم.

که  دارد  وجود  تهران  در  فناوری  پارک  مرکز  یک  افزود:  وی 
از دانشگاه ها و این مراکز  با این مرکز،  ارتباط  از طریق  می توان 

حمایت کنیم و اشتغال زیادی ایجاد خواهد کرد.
وزیر نفت افزود: همچنین می خواهیم طرح اجرای چاه های بسته یا 
کم بازده نفت را توسط استارتاپ ها و با هزینه کمی اجرا کنیم که 
احتمالا  اشتغالزایی هزاران فرد تحصیلکرده خواهد شد.  به  منجر 

این طرح تا یک ماه دیگر عملی شود.
وی بیان کرد: همه چیز در خوزستان برای جهش به سمت زندگی 

مردم فراهم است و مدیران استانی باید با هم زیاد دعوا نکنند.
زنگنه تصریح کرد: قوم بازی و قبیله بازی در استان خوزستان بسیار 
از خودش می گیرد و  قبیله و قومی که می آید  شدید است و هر 
بقیه را در دفتر و دستک راه نمی دهد. این قوم بازی بسیار چیز بدی 
است و به استان خوزستان و همه جای کشور ضربه وارد می کند.

استاندار خوزستان گفت: اگر خوزستان نقش بیشتری در تولید ملی 
دارد، به همان نسبت نیز هزینه دارد؛ باید برای استان خوزستان 
فکر جداگانه ای شود و متناسب با ظرفیت های موجود در این زمینه 
گام برداشته و برای استفاده استاندارد از زیرساخت ها و رسیدن به 

نرم کشوری، مصوبه جداگانه ای در نظر گرفته شود.
کرد:  اظهار  مقاومتی  اقتصاد  در جلسه شورای  غلامرضا شریعتی 
خوزستان،  به  وزرا  و  جمهور  رئیس  اول  معاون  روزه  دو  سفر  در 

پروژه های زیادی آغاز شدند یا به بهره برداری رسیدند.
استاندار خوزستان با اشاره به پروژه ها و طرح های به بهره برداری 
رسیده در استان، بیان کرد: ایستگاه پمپاژ آب شهرستان حمیدیه 
و سیلوی ۳۰ هزار تنی روستایی نیز در این منطقه افتتاح شدند. 
کارخانه ظروف یکبار مصرف سلولزی از باگاس نیشکر در شوش 
در شهرستان  کلر  کیمیا  پارس  کارخانه  نیز  امروز  افتتاح شد.  نیز 

شوشتر به بهره برداری رسید.
وی ادامه داد: جاده ایذه به لردگان یا چهارخطه اهواز به چهارمحال 
و بختیاری و اصفهان با توجه به تامین منابع مالی از محل ماده 
۵۶ به انجام می رسد. طرح های بسیار ارزشمند و زیرساختی برای 
توسعه استان در طول این مدت به بهره برداری رسیده، منابع مالی 

آن تامین شده و یا عملیات اجرایی آن آغاز شده است.
وجود  مسجدسلیمان  سد  در  مشکلاتی  گفت:  خوزستان  استاندار 
با توجه به مشکلات پیش  دارد و این سد شرایط مناسبی ندارد. 
با  اما  کرده  آغاز  را  این سد  برای  نیرو علاج بخشی  وزارت  آمده، 
منابع مالی اختصاص داده شده، روند حل مشکلات بسیار کند است 
تنظیم  تولیدشده و  با وجود دو هزار مگاوات برق  و ممکن است 

فرکانس برق کشور، نگرانی هایی به وجود آید.
فولاد  کرد:  تصریح  استان  در  فولاد  تولید  به  اشاره  با  شریعتی 
مبارکه اصفهان و فولاد خوزستان که دو فولادساز اصلی کشور 
ارزشی  زنجیره های  هستند.  متناقض  سیاست  دو  دارای  بودند، 
این  مقطع  این  در  که  حالی  در  شده  تکمیل  مبارکه  فولاد 
از فولاد خوزستان جدا شده اند؛ شرکت های گروه ملی،  جوانب 
شده اند  جدا  خوزستان  فولاد  از  اکسین  فولاد  و  کاویان  فولاد 
دیگری  گونه  به  اصفهان  استان  در  سیاست  این  که  حالی  در 

می شود. انجام 
شرکت های  برابر  در  خوزستان  فولاد  دیگر،  طرف  از  افزود:  وی 
نورد بی مسئولیت شده است و زمینه لازم را برای تامین مواد اولیه 
با  نورد  بنابراین باعث شده که شرکت های  برعهده نگرفته است 

باید  برای فولادسازی ها  این سیاست  مشکل جدی مواجه شوند. 
متناسب با هم و مثل هم اتخاذ شود.

استاندار خوزستان گفت: خوزستان پایین دست و نوع خاک استان 
سست است؛ سطح آب های زیرزمینی خوزستان بالا است و این 
استان ها  از  کدام  هر  به  می شود.  تمام شده  هزینه  افزایش  باعث 
منابع مالی داده می شود که بر اساس آن کارهایی صورت می گیرد 
اما امکان انجام کار با همان منابع مالی در استان خوزستان وجود 
و  می شوند  متهم  استان  مدیران  نشود،  انجام  کار  وقتی  و  ندارد 

مشکلات جدی ایجاد می شود.
وی تصریح کرد: اگر خوزستان نقش بیشتری در تولید ملی دارد، 
استان خوزستان فکر  برای  باید  دارد؛  نیز هزینه  نسبت  به همان 
جداگانه ای شود و متناسب با ظرفیت های موجود در این زمینه گام 
برداشته و برای استفاده استاندارد از زیرساخت ها و رسیدن به نرم 

کشوری، مصوبه جداگانه ای در نظر گرفته شود.
خوزستان  مسائل  در  مرکزی  دست  باید  اینکه  بیان  با  شریعتی 
مالکیت  خصوص  در  گفت:  شود،  کمتر  مختلف  زمینه های  در 
شرکت ها، گروه ملی و... مشکلات جدی ایجاد شده و لازم است 

در این حوزه به صورت تخصصی کار شود.

نماینده شوشتر و گتوند در مجلس شورای اسلامی از تامین نمک مورد 
نیاز کارخانه پارس کیمیا کلر خوزستان از پشت سد گتوند خبر داد.

کلر  کیمیا  پارس  کارخانه  اول  فاز  افتتاح  آیین  در  گیلانی  سهراب 
خوزستان که با حضور معاون اول رئیس جمهور در شوشتر برگزار 
شد، اظهار کرد: با افتتاح فاز اول این کارخانه امیدوارم با حمایت دولت، 
واحدهای پایین دستی نیز شکل بگیرد. در حال حاضر سرمایه گذاری 
بخش خصوصی حضور خوبی در شوشتر و گتوند دارند که اگر حمایت 
شوند، بخش زیادی از بیکاری و مشکلات اقتصادی حل خواهد شد و 

اکنون زمینه برای این کار فراهم است.
وی با اشاره به نیاز نمک برای فعالیت این کارخانه، افزود: نمک مورد 
نیاز برای فعالیت این کارخانه، پشت سد گتوند وجود دارد و با فناوری 
ساده به دست می آید. در این راستا با اولین سرمایه گذار صحبت شده و 

مقرر است با ایجاد یک شرکت از رودخانه شور عقیلی، که رودخانه ای 
شور است و وارد کارون می شود و محیط زیست را نیز به هم می ریزد، 

نمک گرفته شود.
نماینده شوشتر و گتوند در مجلس شورای اسلامی گفت: می توان صفر 
تا صد تولید کلر را در شوشتر و گتوند انجام داد. در حال حاضر اعلام 
شده که فاز اول پارک کلر خوزستان افتتاح شده در حالی که زمانی 
می توانیم بگویم پارک کلر افتتاح شده که واحدهای پایین دستی آن نیز 

راه اندازی شوند.
گیلانی با اشاره به وجود واحدهای صنعتی بزرگ در شوشتر و گتوند 
گفت: یکی از این کارخانه ها، کارخانه لاستیک خوزستان است که 
تولید لاستیک در آن احیاء و تیوپ تولیدی آن به خارج از استان صادر 
شده و اکنون تیوپ تولیدی این کارخانه در کل کشور استفاده می شود.

وی افزود: در خصوص این واحد صنعتی با چینی ها صحبت شده که 
باید سریع در منطقه حضور پیدا کنند. اگر کارخانه لاستیک خوزستان 
به صورت کامل راه اندازی شود، منجر به اشتغال زایی مستقیم برای ۲ 
هزار نفر خواهد شد. در مجموع، این کارخانه در سه فاز و در سه سال 

راه اندازی می شود و صددرصد خصوصی است.
که  بود  شده  تعطیل  نیز  کاغذ  تولید  کارخانه  کرد:  بیان  گیلانی 
در  هندی  متخصصان  باید  و  هستیم  آن  اورهال  حال  در  اکنون 
این  درصد   ۹۰ از  بیش  حاضر  حال  در  کنند.  پیدا  حضور  منطقه 
کارخانه آماده فعالیت است و باید کار تسریع شود؛ کاغذ تنها یکی 

از تولیدات این کارخانه است.
پایین دستی،  واحدهای  زنجیره  تکمیل  مجموع،  در  گفت:  وی 
کاغذسازی شوشتر و شرکت تایر و لاستیک خوزستان باید انجام شود.


